



EAASDC 51 Years Ago / vor 51 Jahren

Klaus Kietzmann

EAASDC Honorary Lifetime Member

The **Summer Jamboree** 1968 took place in Stuttgart from 5th till 7th July 1968. It was organized by the Stuttgart Strutters in the Robinson Jr. High Gym.*

Explanation of the badge: A **hayride** is a traditional American and Canadian activity consisting of a recreational ride in a wagon or cart pulled by a tractor, horses or a truck, which has been loaded with hay, mostly in connection with the harvest.

* Source: EAASDC Archive Jamborees & Meetings

Das **Sommer Jamboree** 1968 fand vom 5.- 7. Juli 1968 in Stuttgart statt. Es wurde von den Stuttgart Strutters ausgerichtet im Robinson Jr. High Gym.*

Erklärung zum **Badge**: Swabian Hayride = Schwäbische Heuwagenfahrt. Ein **Hayride** ist eine traditionelle amerikanische und kanadische Aktivität, und bezeichnet die Fahrt auf einem von Pferden oder einem Traktor gezogenen mit Heu beladenen Wagen, meistens zur Erntezeit.

* Quelle: EAASDC Archive Jamborees & Meetings

§ Paragraf des Monats §

In den **Jamboree Guidelines** steht / is written:

B.3 Option

- (1) Eine Option auf die Vergabe eines künftigen Jamboree kann jederzeit beantragt werden, sofern keine gültige Vergabe an einen anderen Verein besteht. Für ein Jamboree können mehrere Optionen bestehen.
- (2) Ein Verein, der an der Organisation eines Jamboree interessiert ist, muss sich zunächst Informationen verschaffen über Hallen, die im Zeitraum des jeweiligen Jamborees verfügbar sind. Mit dieser Information beantragt der Verein schriftlich (Fax oder e-Mail ist möglich) eine Option beim Präsidenten der EAASDC. Der Präsident bestätigt schriftlich die Erteilung der Option.

B.3 Option

- (1) An option on the assignment of a future Jamboree can be applied for any time provided that no valid final placing is granted to another club. Several options can exist for one Jamboree.
- (2) A club which is interested in the organisation of a Jamboree must first obtain information about halls which are available in the period of the respective Jamboree. Using this information the club applies in writing (also fax or email is possible) for an option at the EAASDC President. The President confirms in writing the granting of the option.